
Komise stavební a územně plánovací a Komise životního prostředí 
Zápis z jednání dne 1.2. 2021 
 
 
Přítomni: Ing. arch. Vít Čermák, Ivo Kurhajec, p. Martin Lemon, Ing. Markéta Pešičková, , Ing. Arch. 
Kateřina Tichá 
Nepřítomni: Bc. Daniel Dvořák, Ing. arch. Hůrka, Mgr. Lenka Pavelková, p. Jan Suchomel 
Hosté: Pavlína Jodasová, Ondřej Tomek, Patrik Kotas, Miroslav Zůma, Michal Trnka 
 
 
1.  Přístaviště Klecánky  
 
Ředitelství vodních cest vysvětlilo komisi důvody navrhované kontroverzní stavby rozvaděče pro 
přístaviště. Projektanti a architekti vysvětlili ztvárnění tohoto rozvaděče. Po delší rozpravě se komise 
s architekty a zástupci ředitelství vodních cest dohodlo na navržení jiného řešení stavby rozvaděče 
s tím, že město Klecany nabízí možnost spolupráce v rizikových situacích (povodně). 
 
 
2. Veřejný prostor a parkoviště v okolí Rychty 
 
Komise si s místostarostou panem Kurhajcem vyjasnila detaily studie. Pan místostarosta Kurhajec 
výstupy z komise předloží radě města. 
 
 
3. ČOV – přebytky materiálu 
 
Komise požaduje, aby stavba ČOV odvezla veškerý zbytkový výkopový matriál ze stavby ČOV vložený 
a rozvrstvený v údolí nad ČOV. Okolí stavby musí být uvedeno do původního stavu a musí být 
zachována původní morfologie údolí nad ČOV před její rekonstrukcí. 
 
 
 
Datum příštího jednání komise 22.2. 2021 
 
 
 
 
 


